
Omlegging av elektrifiseringen av Melkøya er 
unødvendig!

Operasjonen av Melkøya krever strøm, men produksjonen av strøm må 
legges om påstås det. Oljevirksomheten har til nå produsert strømmen selv 
med dieselaggregater. Det innebærer utslipp av CO2 og det kan ikke 
tillates fordi CO2 varmer opp kloden og det gir klimaendringer til det 
verre. Det er feil!

CO2 i atmosfæren produserer ikke energi ergo varmer ikke CO2 opp 
noe som helst. Det er en fysisk umulighet. 
Atmosfæren isolerer, dvs. forsinker energiavgangen, forsinker avkjølingen.
Energien avgis fra en varm del til en kald del, aldri motsatt. 
Termodynamiske lover styrer det hele. Den varme delen avkjøles og den 
kalde varmes opp, til man får en temperaturutjevning. Prosessen starter 
opp igjen når det dukker opp en kaldere del.  Slik fortsetter det til all 
energi er avgitt gjennom atmosfæren. 
Det skjer en oppvarming fordi ikke all mottatt energi fra solen avgis over 
året og den globale gj.sn. temperaturen øker svakt linjært med 0,015 grader
per år.  Dette viser observasjoner over de siste 45 årene. 
CO2 i atmosfæren deltar i prosessen, varmer ikke opp, forsinker energi 
avgangen. Det er ikke nødvendig å redusere CO2 utslipp!

Det er ikke nødvendig å bygge gasskraftverk med CCS. Det er ikke 
nødvendig å bygge vindkraft. Det er ikke nødvendig å hente strøm fra 
vannkraften. Tilbake til fossil kraft er løsningen.

Omlegging av elektrifiseringen av Melkøya er unødvendig!


